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 32/71– 16פרוטוקול מישיבת מליאה מספר  
 

 באולם הישיבות של המועצה.  גתשפ"לול  אב ו"כ  12.9.23 -התקיימה ביום שלישי ה
 

 ראש המועצה   מר זיו דשא                        משתתפים: 

 מ.מ. וסגן ראש המועצה  מר מאיר ואנונו  

 סגן ראש המועצה  מר צחי ברוך  

 חבר מועצה  מר מאיר ליאני 

 חברת מועצה  גב' צילה רשף 

 חבר מועצה  מר יהודה ברונר  

 חבר מועצה  מר בועז יגר 

 חברת מועצה  גב' פנינה סלומון  

 חברת מועצה  גב' תמי ברששת  

 חברת מועצה  גב' קרן איילי 

 חברת מועצה  גב' משכית לאופר  

 

 הצטרפו 

 

 מר אריה פולק 

 חבר מועצה 

 מועצה חבר  מר דודו ברנס  

   

 המועצה  מזכירות רומי ב דיקלה גב' נוכחים: 

 מהנדס המועצה  מר אהרן דינור  

 יועמ"ש  עו"ד יוסי ברזלי  

 גזבר המועצה  מר אבי הוסמן  
 

 זכר נפטרים.   •

 דיווחי ראש המועצה  •

 

 יהודה ברונר  – 8/23פרוטוקול   ןבקשה לתיקו •

 

 הצעה לסדר:

 בועז יגר  – סטטוס גביית מס אמת במתחם שירת הים .א

 מאיר ליאני –חברי המועצה  טעייתהניגוד עניינים תוך  .ב

 

 

 

 

 

 



2 

 

 

 

 

 סדר יום:

 ₪ עבור תשתיות חשמל.  1,400,000- ₪ ל  380,000-ב 2144הגדלת תב"ר   .1

₪ עבור חיתוך שורשי עצים תיקון    460,000- ₪ ל  210,000-ב  2013הגדלת תב"ר   .2

 מדרכה ברחוב צופית. 

 כיתות יבילות לתיכון המושבה. ₪2 עבור תוספת של  380,000 ע"ס 2331תב"ר   .3

₪ עבור חיזוק ושיפוץ   8,481,750 -₪ ל 2,000,000 -ב 2015הגדלת תב"ר   .4

 בי"ס ניל"י. 

תב"רים:   .5 היתרה    1920,2000,2103,2105,2209,2213,2306סגירת  והעברת 

 לקרנות. 

 בה.ישי-₪ עבור מבנה יביל לקפיטריה פלך 145,000ע"ס  2333תב"ר   .6

 . רטון הבוק –השתתפות במימון משלחת לקהילה התאומה  .7

 .  2023אישור תמיכות  .8

 מימון הוצאות י.ב. .9

 עדכון מורשי חתימה בגני ילדים. .10
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כי בשל תקלה טכנית במכשיר ההקלטה הישיבה לא    –זיו דשא   מבקש לציין לפרוטוקול 

 תהיה הקלטה במסגרת הצילום של הישיבה. ,תוקלט

 

 31.8.23 –  1.8.23ראש המועצה מעלה את זכרם של הנפטרים מיום  

 ברי המועצה והנוכחים מכבדים את זכרם בקימה.ח

 גלעזוב מארו, ברוטמברג אהוד, גץ זהבה, טוויטה מאיר, רחמני שיראל, יפה מרים, קלמנוביץ

 חנה, וולפסון חנה. 

 

 .4מספר  נושא שנות את סדר היום ולדון תחילה במבקש ל –דשא זיו 

 

 החלטה: 

 פה אחד  מאושר 

 

₪ עבור חיזוק ושיפוץ  8,481,750  -₪ ל 2,000,000 -ב  2015הגדלת תב"ר  .4

 בי"ס ניל"י.

 

 במסגרת הפרויקט לחיזוק ביה"ס, נדרש להגדיל את התב"ר.  –זיו דשא 

ליון ימ  4-ב  רק  את השתתפות משרד החינוךומסביר את מורכבות הפרויקט    –דינור  אהרן  

יסודי יותר  לפעול באופן  המועצה החליטה    .מבחינתם אפשר להסתפק רק בתיקון הגגשכן  ₪  

לעתיד הרחוק יותר. מבקש לאשר  ה"ס  יבהמבנה ישרת טוב יותר את משתמשי  על מנת ש

 .  הרב בקידום הפרויקט פעול על הסיועלמחלקת הת מבקש להודות  ₪. ליוןימ 2תוספת של  

יספיק כדי לסיים את הפרויקט בזמן שהוקצב   מבוקשהסכום המבקש לוודא כי    –ואנונו  מאיר  

בנושא.   מליאת המועצה  נוספת של  למנוע התכנסות  כדי  כן  וזאת  נדרש אישור האם  כמו 

 ? משרד הפנים

 

   מצטרף לישיבהפולק אריה  •

 

 .  כמו לכל הגדלת תב"ר יש צורך באישור משרד הפנים –הוסמן אבי 

יצירת מצג שווא על מנת ליצור  בבעיות    פרמס  ןאין ספק שאצביע בעד אך ישנ  -יגר  בועז  

  ו חשמל הי בעיות  לעשות לפני העלאת התב"ר,  היה  פרובוקציה. את כלל הבדיקות אפשר  

צורך    ותידוע ובהתקנהויש  החשמל  מחדש  בפירוק  מערכת  כזה  של  גודל  בסדר  עבודה   .

מועד הבאת התב"ר מראה על ליקוי בתוכנית. בכל פעם מתנהלים   ,בדיקות מעמיקות  תמחייב

שבועות התב"ר עלה לסדר יום   3  –בצורה קלוקלת ומאשימים את חברי המליאה. לפני כ  

כחבר    יותישנ  5כאשר לא הייתה שום ישיבה מקדימה בנושא. בכל  במסגרת דיוני התקציב  

 דחתה ליום ראשון.  נמליאה לא הייתה ישיבה שלא היה בה קוורום ו 

 חו.  דעצרו או יייאין סיבה שהעבודות י 2023אושר תקציב 

 

 

 אריה פולק וצילה רשף יוצאים מחדר הישיבות  •

 ברנס מצטרף לישיבהדודו  •
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לא  הפרויקט  ציינתי זאת, קל מאוד לזרוק סיסמאות שבמסגרת ההסבר    –דינור  אהרן  

כולם עובדים במרץ וביעילות על   . י אך יש דברים שמתגלים תוך כדי תנועהותוכנן כרא

. אנחנו פועלים במסגרת החוק לא יכולים  המאוד דחוקים  מנת לעמוד בלוחות הזמנים

 . , לא ניתן להשתמש בתקציב השוטף שאושרלהמשיך את העבודה עד שהתב"ר לא יוגדל

בפרק זמן מול משרד הפנים  נחנו יכולים לקדם את התב"ר  א,  ואנונו  לשאלתו של מאיר

 תוך שבוע שבוע וחצי.  מקווים ש קצר

 

 צילה רשף ואריה פולק נכנסים לחדר הישיבות   •

 

כחלק מדיוני התקציב בפעם הראשונה  עלה לסדר יום  אפשר להתנגח, התב"ר    –דשא  זיו  

וביקש להוסיף באופן דחוף כחלק מדיוני תקציב הרן בחן את המצב  אלאחר ש  15.8.23-ב

לאור העובדה שחברי לא היה התקיימה בשל היעדר קוואורום  . כידוע ישיבה זו  2023

גם לדיון    .המועצה לא הגיעו לישיבה ונאלצנו שלא לקיים את הדיון על אישור התב"ר

לא היו   22.8.23- רך בבדיון שנעו, לא הגיעו חברי המליאה  20.8.23- המליאה שנערך ב

  מספיק חברי מועצה נוכחים כדי לדון בסעיף זה ונאלצתי לסגור את הישיבה.

. התב"ר  ימים מראש  10  לעיון של חברי המועצה  מועבריםים  התב"רבהתאם למקובל  

ב  כבר  היום  .לעיון חברי המועצה  3.8.23-הועבר  יאושר  אני מקווה מאוד שהתב"ר   .

 מול משרד הפנים.  שעות הקרובות  24-בבמהירות האפשרית את התב"ר קדם אפעל ל

 

 החלטה: 

 מאושר פה אחד.התב"ר 

 

₪ עבור חיזוק ושיפוץ    8,481,750  -₪ ל  2,000,000  - ב  2015מאושרת הגדלת תב"ר  

 בי"ס ניל"י, מקרן היטלי השבחה.

 

 יהודה ברונר  – 8/23פרוטוקול   ןבקשה לתיקו •

 

תכנון בית    בנושא  25.7.23  מבקש להוסיף לפרוטוקול ישיבת מליאה מיום  –יהודה ברונר  

  הדברים הבאים:נאמרו  האזרח הוותיק, לקראת סוף הישיבה

אף שהנושא הוא בליבי ובנפשי, אנחנו כעת שלושה חודשים לפני הבחירות. הנושא עלה "

המשפטי, לפיו  כבר לפני למעלה משנה ולא התקדם. אני מעריך מאוד את מה שאומר היועץ  

מאחר  הרכבה.  שיהיה  ככל  הבאה  המועצה  ידי  את  תכבול  אשר  החלטה  לקבל  לנו  אסור 

 מיליון שקל, מה שאומר שעצם התכנון    40ומדובר בפרויקט שעלותו יכולה להגיע לסכום של  

יכול להשפיע על עלות הפרויקט ברמה של עשרה מיליון שקלים לכאן או לכאן. אני מודה 

ולאבי שהבהירו היום את הנושא פעם נוספת והסבירו את חוזר מנכ"ל בעניין, אשר ליוסי  

מנחה את הרשויות שלא לקבל החלטות מהסוג הזה בעת הזו, לכן לצערי לא אוכל לתמוך  

 "בתקצוב של הפרויקט בשלב זה.

 החלטה: 

 . 25.7.23מיום  8/23  מליאההישיבת  לתקן את פרוטוקולפה אחד  מאושר 
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 . 13/23- ו 10/23, 9/23, 7/23, 6/23אין הערות לפרוטוקולים 

 

 מחדר הישיבות   ברנס יוצאיםפולק, דודו אריה , איילי קרן •

 

 דיווחים ראש המועצה:  

לבנים   • יד  הפרויקט    –בית  עם  המשפחות מתקדמים  של  ההיגוי  ועדת  עם  ביחד 

 . המקצועיהצוות  בליוויבהובלת איציק שגב ו

 

שמהווה מענה זמני עד    יה"ס יעבץ הישן לרבות בב  בבתי הספר הושלמושיפוצי קיץ   •

  מחלקת החינוך למבקש להודות למרים פאנויאן ו   השלמת השיפוצים בבי"ס ניל"י.

בר התפעול  לאגף  גם  זמנים אכמו  בלוחות  שעמדו  וייצמן  ואדם  סלע  אילן  שות 

 מאתגרים במיוחד. 

 

חבר   • של  לפנייתו  לבהמשך  תפעל  המועצה  יגר,  בועז  מגילת  המועצה  תליית 

 על ידי תושבי זכרון יעקב על בניין המועצה.  זו שנחתמה העצמאות
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 הצעה לסדר:

 

 בועז יגר  –סטטוס גביית מס אמת במתחם שירת הים  .א

 

אחד )למעט  )בדיוק לפני שנה( אושרה פה    6.9.22בישיבת המליאה מתאריך    - בועז יגר  

  ראש המועצה שהתנגד( גביית מס אמת מדיירי מתחם שירת הים.

להזכירכם, המועצה סיווגה את המתחם בסיווג ארנונה בתעריף גבוה של "בתי מלון". בנוסף, 

נמנע מדיירי המקום הזכאים לכך, לקבל הנחות הקבועות בחוק )ניצולי שואה, גיל שלישי, 

 ם אינם מוגדרים כ"מגורים". מעוטי יכולת ועוד( מכיוון שהנכסי

מטרת ההחלטה הנכונה שקיבלה המועצה, ברוב קולות מוחץ, הייתה להקל על דיירי המתחם, 

 במיוחד לאור הגידול בארנונה לאחר סקר הנכסים.

מההחלטה   להתעלם  מובן,  לא  וכלל  שרירותי  באופן  החליטה  המועצה  הנהלת  לצערי, 

 נושא זה.  שהתקבלה על ידי חברי המליאה ובחרה למסמס

אין הנושא בסמכותנו, והדבר    -לטענת היועץ המשפטי ואחריו הוסיף ואמר ראש המועצה  

  נידון בערכאות משפטיות וממתין לוועדת ערר.

אין מועד בפתח לדיון בעניין וכך ממתינים להם    ךועדת הערר איננה מתכנסת מזה זמן רב, א

  להיפך. תושבים רבים אשר בין לבין צוברים חובות למועצה או

 ועדה. ו הדבר גורם לעיוות דין לא רק לדיירי שירת הים אלא לכל אדם שממתין להתכנסות ה

הוסבו  עסקית  כארנונה  המוגדרים  נכסים  בהם  ברשות  נוספים  מקרים  שהוצגו  לאחר  גם 

לארנונה למגורים על מנת לאפשר גביית מס אמת, המשיכה המועצה להתעלם מנושא זה  

 לכלי הנוסף המוטל על דיירי שירת הים.ואטמה את ליבה לעוול הכ 

 

  :החלטההצעה 

  .ראש המועצה ייעדכן על סטטוס ועדת ערר ומתי קיימה דיונים לאחרונה .1

 ראש המועצה ייעדכן מתי אמור להתקיים דיון בוועדת הערר בנושא זה. .2

 החלטה: 

 לעלות לסדר היוםמאושר פה אחד  

 

. אציין כי המועצה  מבקש מיוסי שיעדכן סטטוס של הוועדה והפנייה למשרד הפנים  –זיו דשא  

 .גובה רק מס אמת ושהנושא נדון כבר בעבר ונתן הסבר מפורט מגורמי המקצוע 

הארכת מינוי    עלתה שאלה משפטית לגבי  .2022ועדת ערר התכנסה בסוף    –ברזלי  יוסי  

טרם קיבלנו תשובה ממשרד הפנים. היה   מינוי חברי ועדה בשנת הבחירות.  וכן  וועדההחברי  

במידה ונקבל תשובה    ועדה.וויוחלט שאפשר להאריך את המינוי יהיה אפשרי לכנס את ה

 . של מליאת המועצה החדשה חברי ועדה חדשים והנושא יעלה לסדר היום 2  יבחרושלילית 

לנסות  –דשא  זיו   וכבר  במקביל  לעבוד  וזאת    ממליץ  לתפקיד  מועמדים  מנת  לאתר  על 

נהשבישיבת   הראשונה  למליאה  יהיה  האשר  יתן  הליך  את  ולקצר  הערר  ועדת  טיפול  את 

 בפניות.  
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   ? איך אפשר לקדם את הנושא מול משרד הפנים –ואנונו  מאיר 

 שא בנוסף לנושאים אחרים.  ופניתי אליהם על מנת לקדם את הנ גם אני  –דשא זיו 

 

 נכנס לחדר הישיבות ברנס דודו  •

 

מראש המועצה שוב  אני מבקש  היום,  לסדר  הנושא המבוקש  העלאה  לפני    –מאיר ליאני  

צוותי  הוקרה לבערב  האשמה חמורה שחברי המועצה אינם אחראים כפי שנאמר  על  להתנצל  

 חינוך.  

 הכנה.  י לקבל התנצלות קיבל את התנצלותי ומי שרא –דשא זיו 

ולא התנצלת בפני    מנסה לעשות מניפולציותאתה  קלת,  והתנהגות קל מדובר ב  –ליאני  מאיר  

 .מי שצריך להתנצל. למרים מגיע חיבוק מכל חברי המליאה

 שוב אני עונה, התנצלתי בפני מי שהייתי אמור להתנצל.  –דשא זיו 

 

 מאיר ליאני –חברי המועצה הטעיית ניגוד עניינים תוך  .ב
 

  50י ראש המועצה להעברת "חודשים הועלה נושא לסדר היום ע 3לפני  .1

לטובת מאבק משותף עם מועצה אזורית חוף כרמל להרחקת חוות   ₪לף א

 .הדלקים במחצבת עין איילה

ראש המועצה לא מסר לחברי המליאה כי רמי שדה הוא מנהל את הקמפיין   .2

 . הדלקיםכנגד חוות 

את הכסף על אף העובדה שרמי שדה היה   ראש המועצה ביקש להקצות .3

בשתי מערכות בחירות קודמות מועמד לקמפיין את דשא קמפיינר של זיו 

 .הבחירות הנוכחיות שלו לראשות המועצה

 

 :הצעת החלטה 

 .יתה כאן כוונת הטעייה של המליאהיראש המועצה יסביר למליאה האם ה

 .ענייניםמכיוון שמדובר בניגוד  ,בפני המליאה את החוזה אם היהכמו כן יחשוף 
 

 החלטה: 

 לעלות לסדר היוםמאושר פה אחד  

 

 לחדר הישיבות   יםנכנסוקרן איילי פולק אריה  •

 

שכל   ןניסיואחר    ןניסיולהכפיש אותי ערב בחירות לא יצליח גם הפעם.    ןהניסיו  -זיו דשא  

תכליתו לקושש קולות. גם הפעם האמת פשוטה וברורה והטענות של מר ליאני לא עומדות  

 במבחן המציאות. 

הבאתי למליאה בקשת תמיכה של המועצה האזורית חוף הכרמל בסיוע למימון חוות דעת  

חוות   תביטחוני להקים  הכוונה  למאבק החשוב של  איילנד בכל הקשור  גיורא  של האלוף 

 עין איילה. דלקים במחצבת
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יעקב  הבאתי בפני המליאה מידע חשוב ומהותי על השפעות התוכנית הזו על תושבי זכרון  

 סיוע.  ל אך לצערי הרב בחרתם בפוליטיקה על פני האינטרס הציבורי ודחיתם את בקשתם 

  תהביטחוניו חוות הדעת של גיורא איילנד אמורה הייתה לסייע לכולנו בהבנה של ההשלכות  

על המושבה שלנו. חשבתי אז ואני סבור גם היום כי היה עלינו להירתם למאמץ   יותוהבטיחות

 לממן אותה. 

היועצים שהם שכרו  עם  הכרמל  חוף  מועצת  להתקשרות של  קשר  הזו שום  לבקשה  אין 

שכירת   בעלות  להשתתף  מהמליאה  מבקש  הייתי  אם  האסטרטגי.  היועץ  גם  בהם  למאבק 

אז בוודאי שהייתי מציין את הקשר   ,לקים בעין איילההיועץ האסטרטגי של המאבק בחוות הד 

 שלי לרמי שדה ואף הייתי נמנע מלהשתתף בהצבעה. 

המאבק המתקיים בימים אלו כנגד הכוונה להקים במחצבת עין איילה חוות דלקים מנוהל  

בוחרת באופן  חוף הכרמל  באופן מלא על ידי מועצה אזורית חוף הכרמל. המועצה האזורית 

לל היועצים המלווים את המאבק החשוב הזה. והיא זו שממנת באופן בלעדי את  בלעדי את ש

 המאבק כולו. הצלחת המאבק הוא אינטרס קריטי של תושבי זכרון יעקב. 

הסכום למימון חוות הדעת משלושה ישובים בחוף הכרמל    גויסחשוב לי לציין כי לבסוף  

כי זכרון יעקב תיפגע מהקמת    וחוות הדעת של גיורא איילנד הושלמה ובה כתוב במפורש

עומדת   התמיכה  להעברת  להתנגד  האופוזיציה  שהחלטת  ואומר  חוזר  אני  הדלקים.  חוות 

בניגוד מוחלט לאינטרס הציבורי של תושבי זכרון יעקב ותקופת הבחירות לא רק שמביאה  

אתכם לקבל החלטות שגויות אלא גם המשך פגיעה בהתנהלות התקינה של המועצה ביחסה  

 .ים במרחבלאיומ

 : הביטחוני של גיורא אילנד   מתוך הדו"חקטע מקריא 

אשר נעדרו בקריטריונים של ועדת )  כאשר מכניסים למשוואה את השיקולים הבטחוניים "

שחלופת עין איילה סובלת מחסרונות משמעותיים בהיותה החלופה היחידה    נראה(,  התכנון

הסיכון המרכזי במתקפת טילים פוטנציאלית  נו אזור  ישה(,  הנמצאת בגבולות מישור החוף

ומטרות מועדפות אחרות כולל חשיפה לאיומים   , סמוך למתקני תשתית הגז (של חיזבאללה 

הגנה מפני הנשקים המתעצמים של    מהים. גובה השטח לפתרון המנהור אינו מספק מבחינת

מוכים כמו  ליישובים ס  סטיים מראים על סיכון טי סטיקה של טילים סטי תמ"ס. חישובי בל

  4לכביש    ונקודת הגישה היחידה התחבורתית היא  ,פארדיס וזכרון יעקב במקרה של טיווח

טחונית  יהצר בעל נתיב אחד בלבד לכל כיוון המהווה אף הוא נקודת תורפה תחבורתית וב

 ום". בעיתות חיר בעיקר

 מבקש להודות לאביגדור קלין ואביגדור ברילנט על הסיוע בהכנת הדו"ח.

של מועצה  מאבק  תמיכה בל₪    50,000זימנת את המליאה בנושא, ביקשת    –ף  רשצילה  

ש  מתבקשהיה    ,כרמלהחוף  אזורית   תציין  הוא  ו  ניםענייניגוד    קייםכי  שלך  שהקמפיינר 

מעריכים מאוד    יאה.לזה מריח לא טוב. הייתה אמור רק לשתף את המ   הקמפיינר של המאבק.

 מחייב דיווח.  אך אירוע כזה את רמי שדה 

זה בסדר? ראש המועצה מתחמק מלתת  זה שהקמפיינר שלך וגם של חוות הגז    –מאיר ליאני  

מקובלת לא  שהתקבלה  התשובה  הציבור.  כספי  בניהול  לניגוד    תשובות  לב  לשים  ויש 

 . העיניינים

 לא היה צורך לציין דבר. –זיו דשא 
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 סדר יום:

 ₪ עבור תשתיות חשמל. 1,400,000-₪ ל  380,000- ב  2144 הגדלת תב"ר .1

 

 מציג את תוכנית העבודה הנדרשת בתחום החשמל.  –זיו דשא 

 

 החלטה: 

 פה אחד. מאושר 

 

₪ עבור תשתיות חשמל, מקרנות    1,400,000-₪ ל   380,000- מאושרת הגדלת תב"ר ב

 הרשות. 

 

 חיתוך שורשי עצים ₪ עבור    460,000- ₪ ל  210,000-ב  2013הגדלת תב"ר   .2

 . ותיקון מדרכות

 

יש    נדרש טיפול נקודתי במספר מקומות להקטנת הסיכון הבטיחותי הקיים.  –זיו דשא  

צורך בהיקף גדול יותר אבל העבודה תתבצע במנות קטנות על מנת שקצב העבודה יהיה 

   מהיר יותר. רוב העצים טופלו. יש תקציב ייעודי להמשך עבודות.

 האם בשכונות החדשות זה טופל?   .צריכה להיות חשיבה עתידית  –לאופר משכית  

גם לבטל חניות בכדי להימנע מעקירת  יש תכנון מחדש לגומות גדולות יותר ו –דשא  זיו  

 .  עצים ברחוב צפית

 ת ו לאן הולך הכסף? ביקשתי דיווח ויתרה תקציבית פניתי למחלקות הרלוונטי  –יגר  בועז  

עלות העצים ירד. בסעיף   .היתרה התקציביתאת  גזבר המועצה וטרם קיבלתי  פניתי לגם  

 ₪.   46,000ישנה יתרה של  

 

 צילה רשף יוצאת מחדר הישיבות  •

 

 ₪ בלבד. 46כל הסכום משוריין. נותרה יתרה תקציבית של   –הוסמן אבי 

 לא יתכן שניגשים פעמיים לאותו עץ ומשלמים פעמיים על טיפול בעץ.   –מאיר ליאני 

 לא קיבלתי תשובות. וביקשתי דו"ח אם ישנם שינויים בסעיף  – יגר בועז 

  ? למה מבקשים הגדלה  ?מהן ההוצאות  ?ביקשנו נתונים כמה עצים טופלו   –מאיר ואנונו  

 ו דיווח.  על מנת לתת לנ למליאה יגיעו סלע או אילן מבור מבקש שטליה 

קיבלתם את כל המידע בעבר והכל מבוצע  כל הפרויקטים ששוריינו בוצעו.    –דשא  זיו  

 על פי תוכנית ובליווי אגרונום ובפיקוח המועצה. 

 

 החלטה:  

 תמי ברששת , דודו ברנס, זיו דשא, יהודה ברונר, משכית לאופר, אריה פולק - בעד

 , מאיר ואנונו, מאיר ליאני יגרבועז  - נגד

  איילי קרן  - נמנעת

₪ עבור חיתוך שורשי עצים    460,000-₪ ל  210,000- ב  2013מאושרת הגדלת תב"ר  

 והסדרת עצים ברחוב צופית, מקרן היטלי השבחה.
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 . 9לדון בנושא ו  לשנות את סדר היום דשאמבקש מזיו   -מאיר ליאני 

 . 9מבקש לשנות את סדר היום ולדון עכשיו בנושא  –זיו דשא 

 

   החלטה:

 .9לדון בסעיף   פה אחדמאושר 

 

ברוך,   • יהודה  איילי  קרןצחי  ואנונו,  מאיר  מחדר    –רונר  ב,  יוצאים 

 הישיבות. 

 נכנסת לחדר הישיבות רשף צילה  •
 

 מימון הוצאות י.ב.  .9
 

 מדובר בנושא אישי מבקש לכבות את הצילום. מבקש מהקהל לצאת. –זיו דשא 

מציג את הנושא שמתואר בחוות הדעת שצורפה לחומר שחולק. בהתאם לחוזר    –יוסי ברזלי  

מנכ"ל יש אפשרות לקבל החזר בגין הוצאות משפטיות. הוגשה בקשה להחזר מימון הוצאות  

ר מותקפים ומאויימים סבורה הוועדה  משפטיות. בימים אלו בהם חברי מועצה ונבחרי ציבו 

 כי יש לאשר את הבקשה.

 

 נכנס לחדר הישיבות ברוך צחי  •

 מחדר הישיבות.  תצא וירשף צילה  •

 

 ?  את ההוצאות הכספיות רקטורים לא מכסהיביטוח הדהאם  –מאיר ליאני 

 לא במקרה המדובר.   –יוסי ברזלי  

 

 לחדר הישיבות  יםנכנסרשף, קרן איילי, מאיר ואנונו צילה  •

 

 החלטה: 

 , מאיר ליאני, זיו איילי  , קרןרשף  פולק, צילהאריה  ,  ברנס  , דודוברוך  , צחייגר  בועז   –בעד  

  דשא

 משכית לאופר  - נגד

 פנינה סלומון  - נמנעת

ובכפוף   הוועדה  להמלצת  המועצה בהתאם  לחבר  הוצאות  להחזיר  לאישור משרד  מאושר 

 הפנים. 
 

 מאיר ליאני עוזב את הישיבה   •

 יהודה ברונר נכנס לחדר הישיבות  •
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 לתיכון המושבה. ותיביל ות₪ עבור תוספת כית  380,000ע"ס  2331תב"ר   .3

 

כיתות יבילות נוספות. משרד החינוך    2בשל גידול במספר הילדים, יש להקים    –זיו דשא  

 יעביר הרשאות למימון חלקי. 

אצביע בעד התב"ר אך יחד עם זאת יש בעיה במועד ההגשה ותהליכי חשיבה    –יגר  בועז  

התעלמו מפנייתי    .אבהבעיה בתיכון בעקבות תוכנית    שים התרעתי שתהיהדחו  8נכונים.  

אזור מאוד  בית הספר לוהמשבר קרה. במידה ולא נבצע חשיבה לצמצום הפער יהפכו את  

 בעייתי. 

 

 החלטה: 

 פה אחד מאושר 

 

כיתות יבילות לתיכון המושבה, מקרנות    ₪2 עבור תוספת של    380,000ע"ס    מאושר תב"ר

 הרשות. 

 

והעברת היתרה   1920,2000,2103,2105,2209,2213,2306סגירת תב"רים:   .4

 לקרנות.

 

 יש לסגור את התב"רים הבאים:  –אבי הוסמן 

 

 החזרה לקרן  תקציב מאושר  תאור  מספר

השלמת עבודות תשתית בסמוך לקרית   1920

 נוך דתית יח

075,00  ₪   014,2  ₪  

₪  175,000 שיקום הצללות בגנים ציבוריים 2000  7,020 ₪  

₪ 250,000 בגבעת עדן גינת כלבים  2103  250,000 ₪  

מזרח למרכז  652כביש גישה מכביש  2105

 המושבה 

310,000 ₪  239,845 ₪  

₪ 70,000 עיליים  פחיםרכישת   2209  1,660 ₪  

₪ 227,376 רכישת מכשירי טאבלט לבתי"ס  2213         - 

₪ 33,333 2023בטיחות בדרכים בקרבת מוס"ח  2306         - 
    

 ₪.  500,539סה"כ העברה לקרנות: 

 

 החלטה:  

 .  לסגור את התב"רים ולהעביר את היתרה לקרנות  פה אחדמאושר 
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 ישיבה. -₪ עבור מבנה יביל לקפיטריה פלך 145,000ע"ס   2333תב"ר .  6   

 

 החלטה: 

 פה אחד.  מאושר 

 

, מקרנות  ישיבה-₪ עבור מבנה יביל לקפיטריה פלך   145,000ע"ס    2333מאושר תב"ר   

 . הרשות

 

 רטון  הבוק –השתתפות במימון משלחת לקהילה התאומה   .7

 

מהישוב לקהילה התאומה  מצורפת בקשה להשתתפות במימון משלחת חינוך    –  זיו דשא

 .  לעובדי המשרד  מותנה באישור משרד החינוךהדבר  בחודש דצמבר.

מבתי הספר של החינוך  מבקשת לעשות בדיקה מדוע אין מורים/צוותים    –סלומון  פנינה  

  .הדתי

 

 החלטה: 

, רשף  פולק, צילהאריה  ,  איילי  , קרןברונר  , יהודהברנס  , דודוברוך  , צחייגר  בועז   –  בעד

 ברששת  תמי

  סלומון  , פנינהלאופר  נגד: משכית

 

של   בהיקף  למשלחת  יציאה  סבסוד  סה"כ    1,000מאושר  למשתתף,   ₪11,000    ,₪

 עבור כל אחד מעובדי משרד החינוך.   פרטני  , בכפוף לקבלת אישור 2023מתמיכות כללי  

 

 מאיר ואנונו יוצא מחדר הישיבות  •
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 . 2023תמיכות  אישור . 8    

 

, . אמנם לכל אחד מאיתנו2023מציג את התמיכות לעמותות השונות לשנת    –  זיו דשא

, כפי שהתייחס לכך היועמ"ש  יש ילדים או הורים בעמותה כזו או אחרת חברי המליאה,

שהבן שלי משתתף בפעילות עמותת מכבי  לפרוטוקול  לציין    בכל זאת  אבל מבקש  בעבר,

 שחייה.

 

 שם עמותה 

תנועות  

 נוער

 תמיכה

 2022 -ב 

 תמיכה

 2023 -ב 

 68,000 68,000  מכבי צעיר 

 54,000 54,000   הנוער העובד והלומד 

 41,000 42,000   בני עקיבא 

 21,000 21,000   בנות בית יעקב בתיה 

 11,000 10,000   נוער מגן דוד אדום

 195,000 195,000   סה"כ 

 ספורט שם עמותה 

 תמיכה

 2022 -ב 

 תמיכה

 2023 -ב 

מכבי זכרון )כולל כדורגל 

 87,000 84,000   וטניס שולחן( 

 75,000 76,000   הפועל זכרון

 66,000 70,000   כדורסל בנות 

 17,000 0   מכבי שחיה 

 245,000 230,000   סה"כ 

 רווחה  שם עמותה 

 תמיכה

 2022 -ב 

 תמיכה

 2023 -ב 

 49,000 37,500   יד עזר 

 13,000 11,500  מועד

 43,000 60,000  עמותת זכרון למען הגמלאים 

 0 11,500  עזר מציון 

 13,000 11,500  ואהבת 

 13,000 11,500  עמלי תורה

 2,000 0   נר מרדכי 

 7,000 6,500  מסע חברתי  להבראת הרפואה 

 140,000 150,000   סה"כ 
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 דת  שם עמותה 

 תמיכה

 2022 -ב 

 תמיכה

 2023 -ב 

 18,100 16,500   מוסדות אהל חנה 

 4,100 3,000   בי"כ סולם יעקב 

 4,100 15,000   בי"כ זכרון טוב 

 0 15,000   קהילת אור יעקב 

 0 8,000   דברי שלום ושלמה 

 17,500 15,500   חב"ד 

 8,000 6,000   משען לתלמיד 

 4,100 3,000   בי"כ מול היקב 

 4,100 3,000   בי"כ רשב"י 

 60,000 85,000   סה"כ 

    

     כללי שם עמותה 

 0 4,000   ויצו

 0 6,000   רוטרי

 0 10,000   סה"כ 

 

 החלטה: 

זיו דשא, קרן איילי, אריה פולק, תמי ברששת, דודו ברנס, יהודה ברונר, צילה    –בעד  

 רשף, בועז יגר.  

 צחי ברוך, משכית לאופר, פנינה סלומון   –לא הצביעו 
 

 

 

 יקלה ברומי : דמהרש

 

 

 זיו דשא                          דני ביתן                                                                                                                                     

 ראש המועצה                   מזכיר המועצה                                                  

 העתק: חברי המועצה 

 נוכחים           

 מחוז חיפה, משרד הפנים            

 31043חיפה  4394משרד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד.           


